

BEACONSFIELD

AVIS PUBLIC

PUBLIC NOTICE

MODIFICATION DU CALENDRIER DES SÉANCES DU CONSEIL DE 2021

MODIFICATION TO THE 2021 COUNCIL MEETING CALENDAR

22 MARS

MARCH 22

AVIS PUBLIC est donné que le Conseil a adopté par résolution à la séance ordinaire du 22 février 2021, la modification qui suit au calendrier des séances du Conseil pour la séance du 22 mars 2021 :

PUBLIC NOTICE is given that Council adopted by resolution at its regular meeting of February 22, 2021, the following modification to its meeting calendar for the March 22, 2021, meeting:

- De modifier l'heure de la séance ordinaire du Conseil du lundi 22 mars 2021 afin qu'elle ait lieu à **17 h 30** au lieu de 20 h.

- To modify the time of the regular Council meeting of Monday, March 22, 2021, in order for the meeting to be held at **5:30 p.m.** instead of 8 p.m.

Les séances du Conseil ont lieu à l'Hôtel de Ville de Beaconsfield, 303 boulevard Beaconsfield, Beaconsfield.

Council meetings are held at Beaconsfield City Hall, 303 Beaconsfield Boulevard, Beaconsfield.

Donné à Beaconsfield, le 24 février 2021.

Given at Beaconsfield, on February 24, 2021.

M^e Nathalie Libersan-Laniel
Greffière et directrice du Greffe et des Affaires publiques
City Clerk and Director of Registry and Public Affairs

